
 
Referat fra ØT-ponniutvalget 

Tid/sted: 18.11.2015 Klubbhus, Kalabanen 

Tilstede: Robert Westby, Tone M. Westby, Kristin Strøm og Elin Kristin Nilsen. Anne-Berit Vestby fra sak.4. 

Forfall: Martin Pettersen  

Dagsorden: 

1. Referat 231015          
2. Referatsaker 
3. Ponnitreninger 
4. Ponniklubb 
5. Instruktørkurs 
6. Lisenskurs 
7. Økonomi 
8. Sponsorer 2016 
9. Eventuelt 

 

1/Referat 140915 

Ble godkjent uten bemerkninger.  

 

2/Referatsaker.   
ekn, sendt beskjed til Momarken, om hvilke som er de rette sponsorene 3 siste ponniløpene i år. 

Robert, møtte styremøte ØT, der han fikk avklart en del saker og fikk medhold i at ponniutvalget må inkluderes. 

3/Ponnitreninger  

Utgikk 

4/Lisenskurs 

Anne-Berit presenterte seg, og informerte om at det nå  forberedes til Lisenskurs, som starter opp 30.januar. 

Frist for påmelding er 8.januar, som krever 5 påmeldte. 

5/Instruktører  
Utgår - se sak 4 

6/Ponniklubb / juleforberedelser 

Juleavslutning avholdes torsdag den, 3.12 kl. 18-20  

Det serveres Taco, og påmeldingsfrist er satt til 26/11. 

Det blir loddsalg og forhåpentligvis kommer nissen. 

ekn bestiller mat og snakker med nissen. 

Arr. ansvarlig. TMW 

Ponniklubb evalueres på utvalgets julemøte den,  28.11.2015. 

Neste klubbkveld beregnes til gjennomføring 07.01.2016 - TMW holder i tråden med aktiviteter her. 

7/Løp 2016 

Alle travlag blir spurt, og det er viktig at de får sine ponniløp på sin travlagsdagen!! 

Lyseren ønsker to ponni løp på familedagen, som er Deres dag 2016 (de har ett løp til gode fra 2015) 

Kristin Strøm undersøker om Momarken kunne stille spørsmål om ponni sponsor, i samme brev som de sender ut da 

de foreslår dem om Travlagets sponsordag på Momarken. Ansv:KFS 

8/Sponsorer 2016     se sak7 

9/Eventuelt 

a. Tanken rundt knøttekurs til sommeren, ble drøftet 

b. Søknad om støtte til ponniklubb seners DNT 



c. Tidligere planlagte jakker til utvalget  ble gjenopptatt, Jakker for å bli gjenkjent ved arrangement. 

D Ponniutvalget ønsker seg et fast sted, som er klubbens rom, etter hvert. Flere tanker ble luftet og det jobbes 

videre med saken. 

27.11..2015.Elin Kristin Nilsen 

 


